
AKADEMICKÝ SENÁT 
UNIVERZITY TOMÁŠE BATI VE ZLÍNĚ 

 

Z Á P I S č. 11/2024 (305) 
ze zasedání Akademického senátu UTB konaného 10. prosince 2024 od 13:00  

v zasedací místnosti č. 514 v budově U13 UTB, nám. TGM 5555, Zlín. 

 

Přítomni: Bedáňová Eva Ing.; Dujka Petr, Mgr.; Dvořáčková Markéta, Mgr.; Cindler Daniel, Bc.; 

Fučíková Klára, Ing.; Hoke Eva, Ing. Ph.D.; Jati Oliver, Bc.; Julinová Markéta, doc. Ing. Ph.D.; 

Karolyová Denisa, Ing.; Káčerková Eliška, Mgr. Ph.D.; Klejchová Jolana; 

Lazárková Zuzana, doc. Ing. Ph.D.; Maňasová Hradská Helena, Mgr. Ph.D.; 

Melichárek Zdeněk Mgr. Ph.D.; Mikeska Martin, Ing. Ph.D.; Mlček Jiří, prof. Ing. Ph.D.;  

Navrátil Michal, Mgr.; Novák Petr, doc. Ing. Ph.D.; Otrusinová Milana, Ing, Ph.D.;  

Pátíková Zuzana, doc. Mgr. Ph.D.; Pospíšilík Martin, doc. Ing. Ph.D.; Rybová Magdaléna, Ing.; 

Skarupská Helena, PhDr., Ph.D.; Soukalová Radmila, Ing. Ph.D.; Staněk Michal, prof. Ing. Ph.D.; 

Strohmandl Jan, Ing. Ph.D.; Sysala Tomáš, Ing. Ph.D.; Sysel Martin, doc. Ing. Ph.D.; Šubrt Martin; 

Valášek Pavel, doc. Ing. CSc. LL.M.; Vojdan Michal, Bc.; Zábojníková Natálie 

Celkem přítomno: 32 členů AS UTB (z 36). 

Omluveni: Cejpek Blaštíková Lucie, Mgr. Ph.D.; Konečný Jiří Ing. et Ing. Ph.D.; 

Kotlánová Barbora, Ing. (online) 

Stálí účastníci zasedání: Adámek Milan, prof. Mgr. Ph.D.; Drábková Lenka, Mgr. Ph.D.; 

Humpolíček Petr, prof. Ing. Ph.D.; Juříková Martina, Ing. Ph.D.; Knápková Adriana, doc. Ing, Ph.D.; 

Sedlačík Michal, prof. Ing. Ph.D.; Macháčková Alena, Ing, CSc.; Jaška David, Ing. 

Hosté: Muranyi Michal, Bc. 

 

Zasedání zahájil a řídil předseda AS UTB doc. Sysel.  

Na zasedání je pořizován zvukový záznam a záznam projekční plochy v souladu s čl. 16 JŘ AS UTB. 

Předběžný program zasedání: 

1. Kontrola zápisu z předchozího zasedání AS UTB. 

2. Stav plnění usnesení AS UTB. 

3. Projednání programu zasedání. 

4. Informace rektora, prorektorů a kvestorky. 

5. Informace o realizaci novostavby budovy U1. 

6. Delegování zástupce studentů UTB do Rady vysokých škol. 

7. Projednání materiálu „Strategie udržitelného rozvoje UTB ve Zlíně do roku 2030“. 

8. Projednání materiálu „Plán realizace Strategického záměru UTB ve Zlíně na období 21+ pro rok 

2025“. 

9. Projednání materiálu „Pravidla rozpočtu UTB pro rok 2025“. 

10. Kontrola přípravy voleb do AS UTB. 

11. Různé. 

Ad 1) Kontrola zápisu z předchozího zasedání AS UTB 

Zápis z předchozího zasedání byl po zapracování připomínek a doplnění zaslán účastníkům zasedání 

a zveřejněn v informačním systému UTB.  

K hlasování přítomno 30 členů AS UTB. 

Návrh usnesení AS UTB č. 305/1: 

AS UTB schválil zápis AS UTB č. 10/2024 (304) ve znění zveřejněném v informačním systému UTB. 

Hlasování: 

Pro:      30 

Proti:     0 

Zdržel se:   0 
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Usnesení AS UTB č. 305/1: 

AS UTB schválil zápis AS UTB č. 10/2024 (304) ve znění zveřejněném v informačním systému UTB. 

Ad 2) Stav plnění usnesení AS UTB 

Na předchozím zasedání nebyla přijata žádná usnesení, ze kterých vyplývají úkoly nebo vyžadují kontrolu 

plnění. 

Ad 3) Projednání programu zasedání 

K hlasování přítomno 30 členů AS UTB. 

Návrh usnesení AS UTB č. 305/2: 

AS UTB schválil program zasedání AS UTB č. 10/2024 (305) ve znění:  

1. Kontrola zápisu z předchozího zasedání AS UTB. 

2. Stav plnění usnesení AS UTB. 

3. Projednání programu zasedání. 

4. Informace rektora, prorektorů a kvestorky. 

5. Informace o realizaci novostavby budovy U1. 

6. Delegování zástupce studentů UTB do Rady vysokých škol. 

7. Projednání materiálu „Strategie udržitelného rozvoje UTB ve Zlíně do roku 2030“. 

8. Projednání materiálu „Plán realizace Strategického záměru UTB ve Zlíně na období 21+ pro rok 

2025“. 

9. Projednání materiálu „Pravidla rozpočtu UTB pro rok 2025“. 

10. Kontrola přípravy voleb do AS UTB. 

11. Různé. 

Hlasování: 

Pro:       30 

Proti:      0 

Zdržel se:    0 

Usnesení AS UTB č. 305/2: 

AS UTB schválil program zasedání AS UTB č. 10/2024 (305) ve znění:  

1. Kontrola zápisu z předchozího zasedání AS UTB. 

2. Stav plnění usnesení AS UTB. 

3. Projednání programu zasedání. 

4. Informace rektora, prorektorů a kvestorky. 

5. Informace o realizaci novostavby budovy U1. 

6. Delegování zástupce studentů UTB do Rady vysokých škol. 

7. Projednání materiálu „Strategie udržitelného rozvoje UTB ve Zlíně do roku 2030“. 

8. Projednání materiálu „Plán realizace Strategického záměru UTB ve Zlíně na období 21+ pro 

rok 2025“. 

9. Projednání materiálu „Pravidla rozpočtu UTB pro rok 2025“. 

10. Kontrola přípravy voleb do AS UTB. 

11. Různé. 

Ad 4) Informace rektora, prorektorů a kvestorky 

Rektor prof. Adámek 

- Omluvil z nepřítomnosti prorektora prof. Kubalčíka, kvestorku Ing. Vodinskou a Ing. Blažka. 

- Projekt ESF – dnes proběhl kickoff meeting. Od 1. 1. 2025 budou nastaveny úvazky. 

- Projekt ERDF kvalita se bude realizovat od 1. 2. 2025. 

- Projekt ERDF Specifické potřeby je schválený, realizace od 1. 1. 2025. 

- Projekt Výzkumné prostředí – bude podána projektová žádost.  
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- Projekt MPSV bude realizován od 1. 2. 2025. 

- Na projektu Pioneer budou od 1. 1. 2025 pracovat 2-3 zaměstnanci z každé fakulty.  

- Od 1. 1. 2025 bude v IS-SAP implementován algoritmus, který bude umožňovat výpočet náhrad 

v měsíci, ve kterém náhrady vzniknou. 

Prorektor prof. Humpolíček 

- UTB by se začátkem příštího roku ráda stala členem koalice CoARA. Koalice si klade za cíl 

inovativně reformovat způsob hodnocení výzkumu.  

Prorektorka doc. Knápková 

- Je vyhlášena sbírka na podporu nevidomé talentové studentky z FHS, která proběhne tento čtvrtek 

12. 12. 2024. Studentka reprezentuje UTB v showdownu, což je stolní tenis pro nevidomé. 

Studentka je nominována na MS.  

- Od listopadu jsou na FHS všechny místnosti označeny cedulkami s Braillovým písmem. Fakulta je 

vybavena majáčkem pro lepší orientaci v budově. Toto opatření bude zavedeno na všech součástech 

UTB. Na UTB je celkem 222 studentů se specifickými potřebami. 

- Děkuje za spolupráci v tomto roce a popřála krásné prožití Vánoc.  

Prorektorka Dr. Drábková  

- UTB obdržela ze SIMS přehledy počtu studentů na UTB v jednotlivých SP k 31. 10. 2024, na jejich 

základě byla zpracována tabulka výpočtu KEN k 31. 10. 2024. Odchylka KEN oproti referenčnímu 

roku 2017 je +0,113 %; přepočtení studenti – navýšení o 11,1 %.  

- Dne 26. 11. 2024 proběhlo jednání RVH. Byla schválena žádost FAI o prodloužení akreditace DSP 

Bezpečnostní technologie, systémy a management včetně AJ verze studijního programu a FT 

předložilo žádost o udělení vnitřní akreditace navazujícího magisterského studijního programu 

Potravinářské biotechnologie a aplikovaná mikrobiologie vč. AJ verze. Termíny příštích zasedání 

RVH jsou 11. 2. 2025 a 11. 5. 2025. 

- Dodatek Zprávy o vnitřním hodnocení kvality vzdělávacích, tvůrčích a s nimi souvisejících činností 

UTB ve Zlíně za rok 2024 byl zaslaný na NAÚ a je zveřejněn na stránkách UTB (po projednání 

RVH UTB, VR UTB, schválení AS UTB, projednání Správní radou UTB dne 26. 11. 2024). 

- Bylo vydáno Rozhodnutí rektora č. 13/2024 Ubytovací stipendium pro první období akademického 

roku 2024/2025. 

- V termínu 15. 12. 2024 – 1. 2. 2025 bude probíhat hodnocení kvality výuky zimního semestru 

2024/2025. Studenti obdrží informační e-mail s žádostí o účast na hodnocení. Prosí členy AS UTB 

o propagaci hodnocení. Mgr. Dujka navrhl zkrátit hodnocení výuky. Studenti čekají, jak dopadne 

zkouška, což může ovlivnit hodnocení. Dr. Drábková vysvětlila, že je potřeba řídit se aktuálním 

časovým plánem akademického roku. Prof. Staněk poznamenal, že zkouška je taky součást výuky. 

Termín ukončení hodnocení výuky se v minulost měnil a hodnocení končívalo i před zkouškovým 

obdobím. Dr. Skarupská navrhla hodnocení rozdělit na dvě části – hodnocení výuky a hodnocení 

průběhu zkoušky. 

Prorektorka Dr. Juříková 

- Poděkovala doc. Pátíkové za podněty k materiálu „Strategie udržitelného rozvoje UTB ve Zlíně do 

roku 2030“. 

- Dne 9. 12. 2024 proběhla komise pro ubytování a stravování. Objednávkový systém využívá 34 % 

strávníků. Hodnocení efektivity a dopadu na udržitelnost může být provedeno až po delším 

časovém úseku. Doc. Sysel podotkl, že čím víc se bude blížit možnost objednání k času vydávání 

obědů, tím více lidí objednávkový systém využije. Pochválil iniciativu „Šetřete s KMZ a podpořte 

udržitelnost“. 

- Zvažuje se pořízení automatů na hotová díla na kolejích. Rozhodující bude ekonomická náročnost. 

Pořízení automatu se zvažuje i pro budovu U15. V budově U17 mají zájem o pořízení automatu na 

kávu. 

- KMZ spravuje 1090 lůžek. Další prostory pro ubytovací kapacity studentů jsou v jednání.  

- Probíhá rekonstrukce U12. V červnu 2025 by měla být budova vybavena novým nábytkem.  
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Ad 5) Informace o realizaci novostavby budovy U1 

Dr. Strohmandl upozornil na nesrovnalost ve formulacích ve strategickém záměru a v pravidlech rozpočtu 

UTB ohledně počtu pater nové budovy U1. Byl pozván Ing. Blažek, aby nesrovnalosti objasnil. 

Nepřítomného Ing. Blažka zastoupil rektor, který nesrovnalosti vysvětlil v prezentaci. 

Rektor vysvětlil, že mezi 1. a 2. patrem je mezipatro. Budova bude mít celkem 5 pater. Výška budovy 

i půdorys budovy jsou přibližně stejné ve srovnání s původní budovou. Otázka financování stavby bude 

znovu otevřena v příštím roce. Celkový počet parkovacích míst před budovami U1 a U15 bude 53.  

Prezentace je přílohou zápisu. 

Ad 6) Delegování zástupce studentů UTB do Rady vysokých škol 

Statut RVŠ: Delegáta a jeho náhradníka, které deleguje akademický senát veřejné vysoké školy, v jehož 

působnosti je rozhodovat o delegaci podle § 92 odst. 1 písm. a) Zákona, na základě výsledku hlasování těch 

členů uvedeného orgánu, kteří jsou studenty. 

Doc. Sysel byl předsedou SK AS UTB informován, že z tajného hlasování Studentské komory AS UTB 

vzešel návrh na studenta Bc. Michala Muranyie. Bc. Michal Muranyi se krátce představil. 

K tajnému hlasování přítomno 32 členů AS UTB. 

Počet vydaných hlasovacích lístků:    32 

Počet odevzdaných hlasovacích lístků:   32 

Počet platných hlasovacích lístků:    32 

Počet neplatně označených hlasovacích lístků:  0 

Návrh usnesení AS UTB č. 305/3: 

AS UTB na návrh studentské komory AS UTB delegoval studenta Bc. Michala Muranyie jako zástupce 

studentů UTB v Radě vysokých škol ve volebním období 2024-2026.  

Tajné hlasování: 

Pro:      31 

Proti:     1 

Zdržel se:   0 

Usnesení AS UTB č. 305/3: 

AS UTB na návrh studentské komory AS UTB delegoval studenta Bc. Michala Muranyie jako zástupce 

studentů UTB v Radě vysokých škol ve volebním období 2024-2026.  

Ad 7) Projednání materiálu „Strategie udržitelného rozvoje UTB ve Zlíně do roku 2030“.  

Předloženo 5. 11. 2024. V LK AS UTB projednáno dne 3. 12. 2024. Návrhy LK AS UTB byly zapracovány 

a dokument byl zaslán 6. 12. 2024. 

K hlasování přítomno 30 členů AS UTB. 

Návrh usnesení AS UTB č. 305/4: 

AS UTB projednal Strategii udržitelného rozvoje UTB ve Zlíně do roku 2030 ve verzi se zapracovanými 

připomínkami LK AS UTB, zaslanou dne 6. 12. 2024. 

Hlasování: 

Pro:      30 

Proti:     0 

Zdržel se:   0 
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Usnesení AS UTB č. 305/4: 

AS UTB projednal Strategii udržitelného rozvoje UTB ve Zlíně do roku 2030 ve verzi se zapracovanými 

připomínkami LK AS UTB, zaslanou dne 6. 12. 2024.  

Ad 8) Projednání materiálu „Plán realizace Strategického záměru UTB ve Zlíně na období 21+ pro 

rok 2025“ 

VR UTB projednala per rollam 11. 11. 2024. Předloženo AS UTB 12. 11. 2024. Projednáno LK AS UTB 

dne 3. 12. 2024. Verze se zapracovanými připomínkami LK AS UTB byla zaslána 6. 12. 2024. 

 

K hlasování přítomno 31 členů AS UTB. 

Návrh usnesení AS UTB č. 305/5: 

AS UTB schválil Plán realizace Strategického záměru UTB ve Zlíně na období 21+ pro rok 2025 ve verzi 

se zapracovanými připomínkami LK AS UTB, zaslanou dne 6. 12. 2024.  

Hlasování: 

Pro:      31 

Proti:     0 

Zdržel se:   0 

Usnesení AS UTB č. 305/5: 

AS UTB schválil Plán realizace Strategického záměru UTB ve Zlíně na období 21+ pro rok 2025 ve verzi 

se zapracovanými připomínkami LK AS UTB, zaslanou dne 6. 12. 2024. 

Ad 9) Projednání materiálu „Pravidla rozpočtu UTB pro rok 2025“. 

Předloženo 30. 11. 2024, zveřejněno na webu. 

Rektor nejprve informoval formou prezentace o Jednání s reprezentací vysokých škol k financování VŠ 

v roce 2025. Prezentace je přílohou zápisu. 

Dr. Skarupská se dotázala, jak se bude rodičovský příspěvek započítávat do výše sociálního stipendia. 

Doc. Sysel odpověděl, že se bude vyplácet polovina minimální mzdy k rodičovskému příspěvku. To by 

mohlo vést k tomu, že každá těhotná žena by si mohla účelově podat žádost ke studiu. 

Doc. Sysel upozornil na novelu zákona o VŠ a výdaje spojené se stipendii doktorandů. Od 1. 9. 2025 musí 

škola zajistit, aby výše doktorského stipendia nebyla nižší než 1,2násobek minimální mzdy. Může být 

kombinací mzdy nebo platu a stipendia. Mzda nebo plat se započítává pouze ze 2/3. Toto se bude vztahovat 

i na zahraniční studenty a samoplátce. Podle zákona bude toto platit pouze pro nové studenty, avšak většina 

VŠ plánuje toto zajistit i pro stávající studenty. Minimální mzda v roce 2025 má být 20 800 Kč (22 800 Kč 

v roce 2026). Stipendium bude tedy ve výši téměř 25 tis. Kč, pokud bude v extrémním případě tvořeno 

pouze mzdou nebo platem, tak se bude jednat o částku 37,5 tis. Kč a po započítání odvodů budou náklady 

univerzity asi 50 tis. Kč. 

Z diskuse dále vyplynulo, že není zatím vyjasněno, zda se bude jednat o čistou nebo hrubou mzdu. 

Rektor informoval o zařazení vyšších odborných škol do segmentu terciárního vzdělávání a akreditaci 

VOŠ Národním akreditačním úřadem. Cílem vlády je mít vysokoškolskou provzdělanost srovnatelnou 

s průměrem EU. Ve srovnání s EU má ČR dvojnásobek počtu doktorandů.  

Rektor pokračoval prezentací Pravidel rozpočtu UTB pro rok 2025.  

Doc. Novák se dotázal, jestli je správné stejným způsobem rozdělit DKRVO, pokud vypadl parametr citace. 

Rektor odpověděl, že parametr citace je vynechán, ale zůstává Scopus. Prof. Humpolíček upřesnil, že 

důvodem je skutečnost, že MŠMT při rozdělování finančních prostředků nezohledňuje ani citace, ani 

Scopus. Vedení UTB se tímto krokem snaží přiblížit podobnému modelu přerozdělování financí. Podpora 

publikování ve Scopus by měla být postupně omezována a publikace v tomto systému by se měly využívat 

pouze tehdy, pokud není jiná možnost. 
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Dr. Strohmandl se dotázal na výše odvodů na rektorát. Rektor odpověděl, že zatím výše odvodů nezná, 

neboť nejsou hotové simulace. Rektor se domnívá, že tato informace nepatří do pravidel rozpočtu. 

Dr. Strohmandl uvedl, že není v pořádku, že FLKŘ přispívá do fondu stavební komise, když nemůže tyto 

prostředky čerpat, protože všechny jejich budovy jsou v pronájmu. Rektor sdělil, že by měla být sepsána 

pravidla čerpání fondu stavební komise. 

Doc. Novák vznesl dotaz ohledně odvodů, které by měly být počítány z podílů výnosů z projektové 

činnosti. Tento parametr byl v minulosti vyřazen s cílem podpořit projektovou činnost. Rektor vyjádřil 

názor, že by se tyto odvody měly zohledňovat, vzhledem k vysokému zatížení rektorátních pracovišť. 

Zároveň však zdůraznil, že je otevřen diskuzi a požádal o vyčkání na výsledky prvních simulací. 

Pravidla rozpočtu UTB pro rok 2025 budou postoupena do EK AS UTB, která bude zasedat 17. 12. 2024. 

Ad 10) Kontrola přípravy voleb do AS UTB. 

Stav přípravy podrobných organizačních pokynů. 

- FT – dne 12. 12. 2025 první projednávání, dne 19. 12. 2025 LK AS FT, dne 9. 1. 2025 hlasování 

AS FT. 

- FAI – první projednávání proběhlo, příští týden LK AS FAI, dne 13. 1. 2025 hlasování na AS FAI. 

- FHS – schváleno AS FHS. 

- FMK – projednáno LK AS FMK, hlasování na AS FMK příští týden. 

- FLKŘ – projednáno LK AS FLKŘ, příští týden hlasování AS FLKŘ. 

- FAME – projednáno LK AS FAME, dne 16. 12. 2024 hlasování AS FAME. 

Doc. Sysel připomenul, že návrh nového volebního řádu byl na minulém mimořádném zasedání AS UTB 

stažen z projednávání. Byl zaslán návrh rozdělit AP z celouniverzitních pracovišť mezi fakulty. Přišly 

e-maily na podporu tohoto rozdělení, zejména z FT. Také byl obdržen argument z UNI, že rozdělení losem 

by vedlo k tomu, že AP by mohli být před každými volbami přiřazeni k jiné fakultě. Doc. Sysel ani rektor 

rozdělení losem nepreferují. Jiný návrh ale nebyl zatím předložen. 

Prof. Staněk vyzval rektora, aby přehodnotil platná usnesení z roku 2020 ohledně příslušnosti k určité 

akademické obci pro účely voleb do AS UTB. FT nemá zájem, aby AP z jiných součástí byli přiřazeni 

k této fakultě. Jako další argument uvedl nepoměr v počtech AP na jednotlivých fakultách, např. FT jich 

má cca 160, FLKŘ cca 40, přičemž ze všech fakult jsou voleni 4 zástupci. Dr. Strohmandl reagoval, že 

usnesení jsou platná a neměly by se provádět změny po vypsání voleb. Navrhuje ponechat současný stav 

a po volbách téma znovu otevřít. Prof. Staněk vysvětlil, že se nejedná se o změnu pravidel. Volební řád 

by se nezměnil.  

Doc. Sysel sdělil, že těsně před zasedáním AS UTB přišel e-mail od zástupců UNI, že by chtěli zůstat 

přiřazeni k FT. 

Dr. Sysala by souhlasil i s variantou, že by AP byli rozděleni mezi 5 fakult zasídlených ve Zlíně, neboť 

FLKŘ je v Uherském hradišti. AP by se mohli losem přiřadit jen jednou, pro příští volby by byli přiřazení 

již k dané fakultě. 

Doc. Novák sdělil, že existuje skupina lidí, která chce mít svého zástupce v AS UTB. Když budou rozdělení 

mezi fakulty, nemají žádné šance na zvolení. Rektor zareagoval, že s tímto souhlasí a znovu otevřel 

možnost vrátit k diskuzi původní návrh rektora o jednom AP a jednom studentovi z řad doktorandů. 

Doc. Novák odpověděl, že nesouhlasí, aby vznikl nový volební obvod doktorandů. Doc. Sysel vysvětlil, že 

to je v tuto chvíli jediné kompromisní řešení. Dr. Skarupská sdělila, že se jedná o realistický návrh. 

Mgr. Dujka se zeptal ředitele UNI prof. Sedlačíka, jak situaci vnímá. Prod. Sedlačík vysvětlil, že byl 

vynechán z e-mailové korespondence a není detailně informován. Preferuje variantu navrženou rektorem, 

tedy 1 AP a 1 doktorand.  

Doc. Pátíková se dotázala, zda doktorandský volební obvod existuje na nějaké univerzitě. Doc. Sysel 

odpověděl, že si toho není vědom. Zákon to nezakazuje. 
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Doc. Valášek se obává, že se řešení této problematiky posouvá do osobních rovin. Je pro zachování 

současného stavu a pro řešení situace po volbách.  

Doc. Novák se dotázal na názor senátorů z řad doktorandů. Ing. Fučíková sdělila, že v předloženém návrhu 

nevidí problém. Doktorand si zkrátka vybere volební obvod, ve kterém chce kandidovat. Ing. Karolyová 

poukázala na to, že mnoho celouniverzitních doktorandů je z jiné země a neumí česky.  

Doc. Pátíkové by se zamlouvalo, kdyby byli všichni studenti pod fakultami. Pak by s doktorandským 

volebním obvodem souhlasila. Doc. Sysel odpověděl, že se to v budoucnu řešit může, ale není to téma 

k současnému řešení. Někteří zaměstnanci UNI by rádi měli svou samostatnou výzkumnou fakultu.  

Prof. Humpolíček sdělil, že současný stav je historický a při každých volbách to přináší velké problémy. 

AP z UNI nejsou ztotožnění s tím, že by měli být trvale přiřazeni k FT. 

Ing. Bedáňová se zeptala, zda ji v případě, že bude kandidovat za studenty na fakultě, mohou volit také 

doktorandi. Doc. Sysel odpověděl, že kandidovat a volit lze pouze v jednom volebním obvodu, a to ve 

volebním obvodu doktorandů, nebo mohou změnit tento volební obvod na volební obvod studentů na 

fakultě.  

Doc. Pospíšilík uvedl, že všechny navržené varianty jsou nesprávné. Nekoncepční rozložení se řeší 

nekoncepčním řešením. Dotázal se, zda do budoucna bude počet AP na UNI růst, protože tím by rostl tlak 

na vznik výzkumné fakulty. Doc. Sysel odpověděl, že snižovat se nebude. 

Doc. Novák sdělil, že je ochotný akceptovat variantu volebního obvodu doktorandů, pokud se bude jednat 

pouze o doktorandy celouniverzitní.  

Rektor zváží, zda znovu předloží původní návrh, tedy 1 AP + 1 doktorand. Nejprve nechá ověřit, zda daný 

postup bude legislativně v pořádku. 

Ad 11) Různé 

Doc. Stohmandl se dotázal rektora, proč zaměstnanec z FLKŘ nemůže využít služební cestu, pokud jede 

na pracovně-lékařskou prohlídku ke smluvnímu lékaři do Zlína. Co když se takovému zaměstnanci cestou 

něco stane? Rektor tento dotaz předá na právní oddělení. 

Dr. Melichárek informoval, že student UTB Radovan Vaculík vybojoval zlato na Zagreb Firefighter Stair 

Challenge 2024. https://www.utb.cz/aktuality-akce/student-utb-radovan-vaculik-vybojoval-zlato-na-

zagreb-firefighter-stair-challenge-2024/ 

Hlavní cenu INOVACE ROKU 2024 získala Vrhací židle pro handicapované. 

https://www.utb.cz/aktuality-akce/hlavni-cenu-inovace-roku-2024-ziskala-vrhaci-zidle-pro-

handicapovane-sportovce/ 

Důležité termíny: 

21. 1. 2025   Návrh termínu zasedání AS UTB 

Únor 2025   Volby do AS UTB 

7. 3. 2025   Konec volebního období AS UTB 2022-2025 

23.12. 2024 – 3. 1. 2025 Uzavření MŠ Qočna  

2. 1. 2025 – 3. 1. 2025 Menza pouze na U4 

11. 2. 2025   RVH 

14. 2. 2025   Ples UTB 

 

K hlasování přítomno 29 členů AS UTB. 

Návrh usnesení AS UTB č. 305/6 

AS UTB schválil termín příštího zasedání AS UTB na 21. ledna 2025 od 13 hodin s místem konání 

v zasedací místnosti č. 514 v budově U13 UTB, nám. TGM 5555, Zlín a předběžný program tohoto zasedání: 

1. Kontrola zápisu z předchozího zasedání AS UTB. 

2. Stav plnění usnesení AS UTB. 

3. Projednání programu zasedání. 
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4. Informace rektora, prorektorů a kvestorky. 

5. Projednání materiálu „Pravidla rozpočtu UTB pro rok 2025“. 

6. Financování novostavby budovy U1. 

7. Kontrola přípravy voleb do AS UTB. 

8. Různé. 

Hlasování: 

Pro:       29 

Proti:      0 

Zdržel se:    0 

Usnesení AS UTB č. 305/6 

AS UTB schválil termín příštího zasedání AS UTB na 21. ledna 2025 od 13 hodin s místem konání 

v zasedací místnosti č. 514 v budově U13 UTB, nám. TGM 5555, Zlín a předběžný program tohoto 

zasedání: 

1. Kontrola zápisu z předchozího zasedání AS UTB. 

2. Stav plnění usnesení AS UTB. 

3. Projednání programu zasedání. 

4. Informace rektora, prorektorů a kvestorky. 

5. Projednání materiálu „Pravidla rozpočtu UTB pro rok 2025“. 

6. Financování novostavby budovy U1. 

7. Kontrola přípravy voleb do AS UTB. 

8. Různé. 

 

Rektor poděkoval za celoroční práci s AS UTB a popřál všem pohodové prožití svátků vánočních. 

Doc. Sysel se připojil k vánočnímu přání všem přítomným.  

 

Příští řádné zasedání AS UTB proběhne v úterý 21. ledna 2025 od 13 hodin  

s místem konání v zasedací místnosti č. 514 v budově U13 UTB, nám. TGM 5555, Zlín. 

Konec zasedání: 16:43 hod. 

Ve Zlíně dne 10. 12. 2024 

 

Zapsal Ing. Jaška 

Verifikoval doc. Sysel. 

 

 

 

 

  BcA. Oliver Jati v. r. doc. Ing. Martin Sysel, Ph.D., v. r. 

 předseda SK AS UTB   předseda AS UTB 

 


